
1 (1)

INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lotta Edholm (L)

2024/25:386 Konsekvenser av friskolors etablering

I Österåker har Internationella Engelska Skolan efter en rad turer öppnat en 
verksamhet. Kommunledningen (M, L, KD och C) valde att tillstyrka förslaget 
om etablering, trots att kommunens förvaltning varnade för att det skulle få 
stora negativa konsekvenser för eleverna i kommunens skolor. 

Förvaltningens varningar har nu blivit verklighet. I underlag beskrivs hur stödet 
till elever med särskilda behov i de kommunala skolorna har behövt dras in. 
Större besparingar kommer nu ändå att behöva göras på grund av de ökade 
kostnader som IES etablering fört med sig för Österåker. Förslaget från 
kommunledningen och SD var att lägga ned tre skolenheter, vilket skulle 
ha gjort att elever i glesbygd plötsligt skulle ha behövt bussas långa sträckor. 
Innan beslut tagits backade flera partier från detta förslag, men sparkravet på 
den kommunala skolan är fortfarande kvar.

Jag vill med anledning av ovanstående fråga statsrådet Lotta Edholm:

 

Vad avser statsrådet att göra för att förhindra att friskolors agerande får 
negativa konsekvenser för elever i kommunala skolor?

………………………………………

Åsa Westlund (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-03
Besvaras senast
2025-02-25


